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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Kásler Miklós Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz:

"Van lehetősége a diákoknak, és amatőr sportolóknak a stadionhasznábt helyett
diáksport támogatására egy forintot is kapni?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A K./196. számú, ,,A TAO-támogatást miért nem diáksportra, tömegsportra és a gyermekeinkre
költjük?" című kérdésemre az Ön megbízásából Rétvári Bence államtitkár úr válaszlevelét
köszönettel megkaptam.

Több iskolaigazgatóval egyeztetve tájékoztatom, hogy sokkal jobban örülnének annak a diákok és
amatőr sportolók, hogy ha a stadion használat lehetősége helyett, csak akkor adnának egy forintot is
a magyar focinak TAO-ra, ha legalább ugyanennyit a diáksportra is adnának.

Tisztelt Miniszter Úr!

A diáksport kapcsán a következő kérdésem lenne Ön felé:

- Van lehetősége a diákoknak, és amatőr sportolóknak a stadionhasználat helyett diáksport
támogatására egy forintot is kapni?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. július 23.
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